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Zápis z jednání regionální Komise ženského florbalu  
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje 

 
Termín jednání: úterý 18. 4. 2023 
 

Místo jednání :    MS Teams 

Začátek jednání: 21:00 

_________________________________________________________________________________________ 
 

Přítomní členové: Roman Komenda, Petr Jindra, Michal Novotný, Anna Dvořáková, Barbora 

Čížková, Andrea Doležalová 

Sekretář: Petra Dufková 

 
 

PROGRAM JEDNÁNÍ KŽF:  

1) Přivítání  

2) Dotazníku pro trenérky ohledně kulatého stolu  

3) Výstup region V  

4) Michal Novotný – připomínky  

5) Doporučení pro budoucí komisi  
_________________________________________________________________________________________ 

 
1. Přivítání 
 
Roman Komenda přivítal účastníky jednání KŽF 
 

2. Dotazníku pro trenérky ohledně kulatého stolu 
V rámci bodu byla vedena široká diskuse ohledně obsahu připravovaného dotazníku. Ze strany členů 
KŽF byl dán požadavek na co nejkonkrétnější dotazník bez otevřených otázek - dotazník zpracovat 
tak,  aby respondentky pouze odpovídaly, tzn, aby byly dobře nekoncipované odpovědi = všechny 
potencionální možné odpovědi. 
Po zveřejnění a vyhodnocení tohoto dotazníku by KŽF naplánovala „Kulatý stůl“ 
 
Úkol 4/2023 1: Zpracovat dotazník jako uzavřený se všemi potencionálními možnými odpověďmi přes 

Office forms a připravit k předání pro novou KŽF.  

     Termín: 25. 4. 2023  Zodpovídají: Roman Komenda 

Připravit dokument tak, aby mohl být do 30. 4. 2023 odpřipomínkovaný stávající KŽF. 

 

 
3. Info o ženských složkách v Tatranu Střešovice a FBŠ Bohemians. 
Roman Komenda podrobně hovořil o získaných informacích z těchto dvou velkých klubů. Mezi 

přítomnými proběhla diskuse ohledně těchto získaných informací. 

 
4. Připomínky Michala Novotného 
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Připomínky člena KŽF Michala Novotného se týkaly hlavně možných výjimek pro dívky. O tomto 
tématu se hodně hovořilo také na proběhlém Regiodnu  Chýnově, kde se mimo jiné hovořilo o 
potřebě masivnější podpory ženského florbalu. 
 
5. Doporučení pro budoucí KŽF 
 
Na základě diskuse je potřeba zpracovat detailnější nastavení komise = konkrétní nastavení úkolů 
(Girls day, on-line forma seminářů atd). Komise by měla více pracovat s konkrétními připomínkami ze 
strany hráček, klubů a trenérů. 
 
 

Úkol 3/2023 2: podrobné rozpracování výstupních (doporučených) témat – podkladový materiál, pro 

nasávající KŽF; konkrétní textace a příklady  

     Termín: 25. 4. 2023  Zodpovídají: Roman Komenda 

Připravit dokument tak, aby mohl být do 30. 4. 2023 odpřipomínkovaný stávající KŽF. 

 
 
Konec jednání: 21:55 
 
 
Termín dalšího jednání:  
 
Zapsala: Petra Dufková 
Ověřil: Roman Komenda 
 
 
 
 


